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 Απφικά , φψπιςσήκαμε ςε σπειρ ομάδερ ποτ 
σο κύπιο κπισήπιο ήσαν να βπεθούμε ςε 
ομάδερ με άσομα ποτ δεν γνψπίζαμε ώςσε 
να ςτνεπγαςσούμε. 

 Ύςσεπα, κάθε ομάδα διάλεξε σπία έπγα ποτ 
θα σην ενδιέυεπαν να αςφοληθεί και έσςι 
δοτλέχαμε απμονικά φψπίρ διαυψνίερ.





•Ποφ βρίςκεται θ περιοχι που 
μελετικθκε να γίνει?

Λίγο πιο πάνω από ηην Εθοπία , ζηην 

πεπιοσή Μεγαλομάηα.

•Τι είδοςρ θέαηπο είναι δηλαδή ανοισηό 

ή κλειζηό?

Είναι ανοισηό.



•Από τι υλικό κα φτιαχτεί?
Από ζνα είδοσ τςιμζντου με χρωματιςτι 

ψθφίδα. 
•Ποιο είναι το κόςτοσ?
Κοςτολογείται ςτο 1.000.000 ευρϊ.

•Έχοντασ ιδθ παρατθριςει ότι ο χϊροσ 
ζχει ιδθ κακαριςτεί γιατί δεν 
προχωράει, υπάρχει κάποιο εμπόδιο?
Η Αρχαιολογία είναι διςτακτικι με αυτι 
τθν πρωτοβουλία.



•Πόςθ χωρθτικότθτα ζχει το κζατρο?
Έχει χωρθτικότθτα 750 άτομα, αλλά 
υπάρχει θ δυνατότθτα προςκικθσ 
κακιςμάτων ϊςτε να χωράνε 1.000 
άτομα.

•Θα μπορεί να λειτουργεί όλο τον χρόνο ι 
μόνο οριςμζνεσ χρονικζσ περιόδουσ?
Εφόςον ο καιρόσ είναι καλόσ μπορεί να 
λειτουργεί οποτεδιποτε χρειάηεται.



•Από τι επιμζρουσ χϊρουσ αποτελείται το κζατρο?
Αρχικά, υπάρχει χϊροσ ςτάκμευςθσ που κα μπορεί να 
λειτουργεί και ωσ πάρκο, μετά υπάρχει θ είςοδοσ που 
εφοδιαηόμαςτε τα ειςιτιρια. Επίςθσ, υπάρχει 
επιπλζον είςοδοσ με ράμπα για άτομα με ειδικζσ 
ανάγκεσ, καμαρίνια, καφετζρια ι αναψυκτιριο με 
ρομαντικι κζα.

•Πιςτεφετε πωσ κα μποροφςε αυτό το ζργο 
να αυξιςει τα τουριςτικά οφζλθ και αν ναι 
με ποιον τρόπο?
Αζθαλώρ καθώρ θα αςξηθεί η 

πολιηιζηική κληπονομιά και ακόμα θα 

πποζελκύοςμε κοινό και από άλλερ 

πόλειρ.



•Πότε ςυηθτικθκε για πρϊτθ φορά θ δθμιουργία 
του κεάτρου?
Πριν 13-14 χρόνια από τον πρϊθν διμαρχο 
Κονίδα.

•Είςτε αιςιόδοξοσ για τθν πορεία του 
ζργου?

Ναι είμαι αρκετά και πιςτεφω πωσ τα 
επόμενα χρόνια κα φτιαχτεί.

ΠΗΓΕΣ: κ. Δημήτρης Πανάγου





Πότε φτιάχτθκε το ςφςτθμα φδρευςθσ?
Το ςφςτθμα φδρευςθσ δθμιουργικθκε το 
1970,ενϊ το αντλιοςτάςιο ολοκλθρϊκθκε τον 
Μάρτιο του 2005.

Από ποιεσ περιοχζσ εκτείνεται το 
ςφςτθμα φδρευςθσ?
Εκτείνεται από τθν περιοχι του Γαλατά 
ζωσ και τθν Γραμμζνθ Οξιά.

Το ςφςτθμα είναι επαρκζσ δθλαδι 
ικανοποιεί όλουσ τουσ πολίτεσ?
Είναι αρκετά οργανωμζνο και καλφπτει το 
μεγαλφτερο ποςοςτό των καταναλωτϊν.



Πόςα υδραγωγεία διακζτει ςε αρικμό θ 
πόλθ μασ?
Αυτι τθν ςτιγμι υπάρχουν δφο υδραγωγεία.

Ποφ βρίςκονται 
αυτά τα 
υδραγωγεία?
Λοιπόν, το ζνα 
βρίςκεται ςτθν 
περιοχι του 
Κάςτρου και το άλλο 
ςτθν Βαρναράχθ.



Από τι αποτελοφνται αυτζσ οι πθγζσ φδρευςθσ?
Στθν Βαρναράχθ υπάρχουν τρεισ γεωτριςεισ ενϊ ςτο 
Κάςτρο δφο.

Υπάρχουν απϊλειεσ νεροφ?
Φυςικά υπάρχουν.

Ποιεσ είναι οι κφριεσ 
αιτίεσ?
Αρχικά, θ ςτεγανότθτα 
των δεξαμενϊν και 
διάφορεσ βλάβεσ του 
δικτφου.



Υπάρχουν προβλιματα φδρευςθσ?
Ναι, κυρίωσ ςε οριςμζνα ορεινά χωριά ςτα οποία 
δεν υπάρχει ζντονοσ πλθκυςμόσ.

Πόςθ είναι θ χωρθτικότθτα των γεωτριςεων?

Οι γεωτριςεισ ΥΓ1,ΥΓ2 τροφοδοτοφν το Κάςτρο 
και ζχουν χωρθτικότθτα 150 τόνουσ ενϊ οι 
ΥΓ3,ΥΓ4,ΥΓ5 ςτθν Βαρναράχθ είναι 1300 κυβικά 
μζτρα.

Ποια είναι θ δυναμικότθτα των γεωτριςεων?
Η ΥΓ1,ΥΓ2 ζχουν θ κακεμιά 150km/h και θ 
ΥΓ3,ΥΓ4,ΥΓ5 ζχουν 250km/h.



Ποιο είναι το μικοσ του δικτφου?
Είναι 60-70 χλμ.

Τι είδουσ επεξεργαςία δζχεται το νερό πριν 
καταναλωκεί?

Γίνεται επεξεργαςία με χλϊριο που ςκοτϊνει τουσ 
μικροοργανιςμοφσ.

Ποιο είναι το κόςτοσ του αντλιοςταςίου?
1.000.000

Πόςο προςωπικό απαςχολεί θ υπθρεςία ςασ ϊςτε 
να καλφπτει τισ ανάγκεσ των κατοίκων?

Καταρτίηονται 25 άτομα.



Πριν δθμιουργθκεί το αντλιοςτάςιο από 
ποφ παίρναμε νερό?

Παλαιότερα, αντλοφςαμε νερό από τθν 
περιοχι Νόβα κοντά ςτο κτίριο Ξενία.

Πθγζσ: Υπθρεςία  Φδρευςθσ 
Ναυπάκτου, φςτερα από ομιλία με τον 
κ. Γρθγόρθ Κυρίτςθ.





•Γιατί σταμάτησε η κατασκευή του?
Σταμάτησε η χρηματοδότηση από το πρόγραμμα  
Αθήνα  2004.

•Πότε σταμάτησε?
Σταμάτησε περίπου στις 01/01/2011.

•Υπάρχει περίπτωση να συνεχιστεί και αν 
ναι πότε?
Το θέμα αυτό είναι προς μελέτη.



•Πόσο είναι το συνολικό κόστος?
1.314.078 αρχικά, μετά ξεπέρασε το 
συνολικό κόστος

•Ποιος είχε την πρωτοβουλία για τον 
σχεδιασμό του?

Την πρωτοβουλία είχε κυρίως το πρόγραμμα 
Αθήνα 2004.

•Προοριζόταν να γίνει και κάτι επιμέρους  όπως 
γυμναστήριο ή μόνο κολυμβητήριο?
Κολυμβητήριο, το οποίο έχει αίθουσες αποδυτήριων 
και στο υπόγειο φυλάσσονται οι καυστήρες.



•Πόσο χρόνο θέλει ακόμα για να 
τελειοποιηθεί?
Απαιτείται αρκετό χρονικό διάστημα ακόμα.

•Συντηρείται και αν ναι με ποιον τρόπο?

Υπάρχει  ηλεκτρονική φύλαξη στους χώρους 
και επίσης χρησιμοποιείται ως αποθηκευτικός 
χώρος.

•Το μεγαλύτερο κομμάτι του έργου έχει 
δημιουργηθεί ή χρειάζεται αρκετή 
επεξεργασία ακόμα?
Χρειάζονται ακόμα περίπου 750.000  για να 
ολοκληρωθεί.



•Το νερό που θα χρησιμοποιούσε το 
κολυμβητήριο από πού θα προερχόταν?
Το νερό θα ερχόταν από το δίκτυο ύδρευσης 
Ναυπάκτου.

•Επίσκεψη του κτιρίου.

•Συνομιλία με κάποιον μηχανικό που 
συνέβαλλε στην κατασκευή του.



Πηγές
•Από την ψηφιακή ιστοσελίδα ‘’Ναυπακτία’’.
•Μέσω συζήτησης με τον κ.Σταυρόπουλο που μας 
έκανε την τιμή να μας αφιερώσει λίγο από τον χρόνο 
του. 



Ευχαριστούμε πολύ που 
μας παρακολουθήσατε. 
Καλό Καλοκαίρι σε όλους!


